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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia komisie výstavby, ÚP a ŽP pri MsZ v Snine konaného dňa 22.02.2016  

 

 

Prítomní:  Ing. Marián Kníž 

   Ing. Jozef Kudravý 

   Marek Gerboc    

   Ing. Zdenek Snítil 

   Ing. Jana Ihnátová 

 

Komisia na svojom dnešnom zasadnutí  prerokovala tieto materiály:  

 

1. Návrh materiálu Odstránenie bytového domu súp. č. 1606 na Ul. Palárikovej v Snine  

zadanie zákazky priamym zadaním VPS Snina, s.r.o. 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odporúča jeho schválenie a zadanie 

zákazky Odstránenie bytového domu súp. č. 1606 na Ul. Palárikovej v Snine  VPS Snina, 

s.r.o. priamym zadaním s podmienkou nenavýšovania zmluvne dohodnutej ceny.  

 

2. Návrh materiálu Futbalové ihrisko s umelou trávou – Snina – záväzné stanovisko  

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom neodporúča schválenie 

predloženého záväzného stanoviska t.j. neodporúča alt.  č. 2 – na ploche bývalého 

škvarového ihriska.  

 

3. Návrh materiálu Zmena uznesenia Mestského zastupiteľstva v Snine zo dňa 09. 07. 2013 

číslo 451/2013 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom neodporúča zmenu uznesenia 

a alternatívu č. 2 – umiestnenie futbalového ihriska s umelou trávou  na bývalom škvarovom 

ihrisku. 

4. Žiadosť žiadateľa Východoslovenská distribučná, a.s. v zastúpení Enerpro s.r.o. 

o súhlas mesta s umiestnením stavby Snina, Ul. Jesenského – zriadenie VN, TS, NN na 

pozemkoch vo vlastníctve mesta  

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odporúča vydať súhlas mesta na 

umiestnenie predmetnej stavby na pozemkoch vo vlastníctve mesta. 

 

5. Žiadosť žiadateľa NEVITEL, a.s. o súhlas mesta s umiestnením stavby MTS Snina 

Kaufland na pozemkoch vo vlastníctve mesta Snina 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odporúča vydať súhlas mesta na 

umiestnenie predmetnej stavby na pozemkoch vo vlastníctve mesta .Predmetná optická sieť 

bude vybudovaná od sídl. Komenského po obchodný reťazec  Kaufland.  

 

6. Žiadosť žiadateľa HORNEX, a.s. v zastúpení ARGO-PK, s.r.o. o súhlas mesta 

s umiestnením VN prípojky po pozemkoch vo vlastníctve mesta Snina pre obchodný reťazec 

Kaufland 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odporúča vydať súhlas mesta na 

umiestnenie predmetnej stavby na pozemkoch vo vlastníctve mesta. 
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7. Žiadosť žiadateľa Slovak Telekom, a.s. v zastúpení Profi – NETWORK, s.r.o. o súhlas 

mesta na umiestnenie stavby  FTTH Snina na pozemkoch vo vlastníctve mesta.  

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odporúča vydať súhlas mesta na 

umiestnenie predmetnej stavby s podmienkou zriadenia vecného bremena  na pozemkoch vo 

vlastníctve mesta. Táto sieť bude vedená aj k rodinným domom.  

 

8. Žiadosť žiadateľa  GAWA, s.r.o. v zastúpení Jana Drobná – Geospoj o súhlas mesta na 

umiestnenie stavby Realizácia optických prípojok VTS – Okres Snina na pozemkoch vo 

vlastníctve mesta 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom neodporúča vydať súhlas mesta na 

umiestnenie predmetnej stavby na pozemkoch vo vlastníctve mesta. Žiadateľ navrhuje 

vybudovať optickú sieť len pre bytové domy.  

 

9. Návrh VZN mesta Snina o určení miesta a zápisu deti 

Komisia po oboznámení sa s predloženým návrhom VZN  odporúča jeho schválenie. 

 

10. Rôzne: 

- komisia ďalej neodporúča vydať súhlas mesta s umiestnením optickej siete pre firmu 

ANTIK na pozemkoch vo vlastníctve mesta z dôvodu, že ide o optickú sieť len pre bytové 

domy.  

 

- komisia odporúča v jarných mesiacoch aspoň upraviť chodník popri Dúbravskom potoku, 

ak sa nebude realizovať nový. 

 

- komisia odporúča na Ul. partizánskej  - medzi poslednou bytovkou a železničným svahom 

vysypať plochu na parkovisko aspoň štrkom, v súčasnosti sa tam už parkuje. 

 

- komisia odporúča VPS Snina, s.r.o. vydať nejakú smernicu, ako sa majú ukladať 

v kontajnerových stanovištiach  kontajnery, lebo sa do nich nevmestia. 

 

- komisia odporúča zrealizovať verejné osvetlenie na Ulici perečínskej od prevádzky 

Mikulák po Gréckokatolícky chrám.  

 

- Ing. Snítil tlmočil  námietky a  nespokojnosť obyvateľov bytových domov  okrsku „O“ 

s umiestnením krčmy v bývalej výmenníkovej stanici.  

 

 

 

V Snine dňa 22. 02. 2016  

 

Zapísala:  Ing. Lýdia Gičová 

 

 

          Ing. Marián Kníž  

                   predseda komisie 

 
 
 


